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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2016/17:1715 Välfärdsutredningens förslag

Almega har presenterat en rapport med beräkningar av 
hur Välfärdsutredningens förslag riskerar att slå mot den offentliga vården. 
Rapporten visar bland annat att den landstingsdrivna vården kommer att behöva 
utöka sin kapacitet med över 6 miljoner läkarbesök.

För Stockholms del skulle det handla om runt 2,8 miljoner fler läkarbesök i den 
landstingsdrivna vården. Frågan är hur regeringen kommer att presentera en 
konsekvensanalys av vad Välfärdsutredningens förslag kommer att innebära 
när skolor, äldreboenden, äldreomsorg och sjukvård avvecklas i den största 
nedläggningen av välfärdsverksamheter i svensk historia.  

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Hur avser statsrådet att hörsamma de synpunkter som har inkommit med 
anledning av Välfärdsutredningens förslag?  

………………………………………

Isabella Hökmark (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-07-04
Besvaras senast
2017-07-18


